
ÄLDRERÅDETS VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR 2023 

 

Äldrerådets sammansättning fram till 16.10: 

Widar Nyberg (ordförande), Markku Salonen (vice ordförande), Christina Ahlsund, Annika Brunnsberg, 

Leif Ginman, Clara Kronqvist-Sundström, Yngve Lindqvist, Johan Nyberg, Elisabeth Nymalm, Ann 

Planting, Bertil Åkerfelt, Åsa Knuts (sekreterare). 

Äldrerådets sammansättning från 16.10: 

Widar Nyberg (ordförande), Markku Salonen (vice ordförande), Inger Björklund, Annika Brunnsberg, Leif 

Ginman, Marita Jansson, Inger Karlsson, Clara Kronqvist-Sundström, Yngve Lindqvist,  Ann Planting, 

Bertil Åkerfelt, Åsa Knuts (sekreterare). 

Möten:  
Under året har äldrerådet hållit 5 möten samt bjudit in stadens råd för personer med 

funktionsnedsättning och Kimitoöns råd för äldre och personer med funktionsnedsättning till ett 

gemensamt möte. 

Skrivelser och utlåtanden: 
- skrivelse om utdelning av halkskydd 

- skrivelse om postutdelningen i skärgården 

- skrivelse om parkeringsplats för personal som jobbar på Vapparvägens välfärdscenter  

- utlåtande angående Pargas Havis detaljplan 

Inbjudna personer som deltagit i rådets möten:  
- Mona Lehtonen, Svenska pensionärsförbundets ombud i Åboland 

- Pia Hotanen, projektkoordinator 

- Linda Baarman, kommunikations- och marknadsföringschef 

- Enni Könönen, marknadsföringsassistent 

- Heidi Saaristo-Levin, planläggningschef 

- Anni Räsänen, planerare 

- Ulrika Lundberg, Varhas serviceområdeschef för tjänster för äldre 

 

Andra mötesmedverkanden 
- Widar Nyberg har deltagit i fyra äldrerådsmöten som Egentliga Finlands välfärdsområde hållit. 

- Ordföranden, vice ordföranden och sekreteraren deltog i ett möte 16.2 angående hur 

påverkningsorganen i staden bättre kunde göras synliga samt hur råden skulle få del av sådana 

ärenden som berör råden i ett tidigare skede än nu. 

- Markku Salonen utsågs till äldrerådets representant i arbetsgruppen för trafiksäkerhet och har 

deltagit i gruppens möten. 

- Åtta medlemmar från äldrerådet deltog i äldrerådsseminariet som Svenska pensionärsförbundet 

ordnade i Pargas stadshus 15.5. 

- På fullmäktigemötet 13.11 presenterade sig stadens påverkningsorgan för fullmäktige. Från 

äldrerådet deltog ordföranden Widar Nyberg. 



Övrigt 

- Äldrerådets medlemmar fick en inbjudan till en gruppintervju som hölls 18.4 angående 

planeringen av stadshusets utrymmen. 

- Äldrerådets medlemmar har fått komma med förslag på var man vill att parkbänkar utplaceras i 

Pargas. 

- Näringslivschefen kontaktades angående missnöjet då m/s Aura byttes ut mot m/s Sterna på 

rutten Heponiemi-Iniö. 

- Stadens ansökan om deltagande i prokjektet Kraft i åren har godkänts. Kultur och fritid ansvarar 

för projektet. Äldrerådet har utsetts till styrgrupp. 

- Äldrerådet hade möjlighet att påverka den enkät som stadens marknadsföringsteam planerat 

för + 65-åringar angående hur de äldre vill att staden kommunicerar utåt. Enkäten diskuterades 

på mötet 5.9. 

 

 

 

 

Pargas 16.1.2024 

 

________________________  _________________________ 

Widar Nyberg    Åsa Knuts 
Ordförande    sekreterare 
 


